
 
Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego 
w dniu 28 kwietnia 2010r. 

 
 
 
 

Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Pani Halina Michalak – 
Szczepaniak o godz. 9.15. W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie  
Komisji. 
Tematem posiedzenia była kontrola stanu dróg gminnych i wydatków na 
zimowe utrzymanie dróg.  Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zgodnie 
z wcześniejszymi ustaleniami w pierwszej kolejności będzie omówiony temat 
dotyczący wydatków na zimowe utrzymanie dróg, a następnie zostanie 
przeprowadzona lustracja faktyczna stanu dróg gminnych. 
W dalszej kolejności Pani Ewa Olczak podinspektor ds. infrastruktury  i dróg 
poinformowała,  że zimowe utrzymanie dróg leżało po stronie Zakładu 
Komunalnego w Kleszczewie, firmy:  Przedsiębiorstwo usługowo – drogowe 
DROG-BUD Roman  Biskup oraz firmy: Zakład  Instalacji Sanitarny  Wod – 
Kan., Gazu i Co. Tadeusz Kaźmierczak. Następnie przedstawiła szczegółowy 
wykaz prac przez poszczególne firmy. 
Firma „Biskup” ogółem odśnieżyła 1466,55 km dróg. Odśnieżanie, 
posypywanie i prace interwencyjne koparko-ładowarką  tj. usuwanie zasp 
zostały wykonane na łączną wartość 134992,48zł . 
Firma Kaźmierczak wykonywała prace interwencyjne przy usuwaniu zasp. 
Koszt ich prac to 2135,00 zł.   
Do zadań Zakładu Komunalnego należał: transport soli z Kłodawy, 
przygotowanie sprzętu do zimy, prace interwencyjne koparko – ładowarką przy 
usuwaniu zasp, odśnieżanie i posypywanie. Łączny koszt prac to 57.587,75zł. 
Dodatkowo z budżetu gminy został zakupiony pług śnieżny o wartości 
10.229,88zł. 
Ogółem na zimowe utrzymanie dróg wydatkowano 212.351,50zł. 
 Pani Olczak udzieliła przy tym wszelkich niezbędnych wyjaśnień. 
Następnie Wójt przedstawił szczegółowy wykaz stanów i obrotów obejmujący 
okres od 01.11.2009 do 24.04.2010r., który stanowi załącznik do protokołu. 
Wykaz dotyczył m.in.:  zakupu piasku, refundacji wynagrodzeń, usuwaniu 
kolizji na drogach gminnych koparko – ładowarką (likwidacja pryzm, 
poszerzenia pobocza), usuwaniu zasp, refundacji materiałów ( części za pług 
śnieżny, celownik), zakupu soli drogowej.  
Członkowie Komisji po zapoznaniu się z przedstawionym wykazem wydatków: 
zakupów i usług , uznali go za prawidłowy i nie wnieśli żadnych uwag.  

 



W następnej kolejności członkowie Komisji zapoznali się z faktycznym stanem 
dróg gminnych. Część objazdowa rozpoczęła się od ul. Trzeckiej, Kasztanowej, 
Krańcowej, Lipowej i Akacjowej w Gowarzewie, ul. Szewskiej, Orzechowej  w 
Szewcach, w Tulcach: ul. Pocztowej, ul. Krokusowej, Osiedla Kwiatowego, ul. 
Różanej, Daliowej, Świerkowej. Zlustrowane zostały drogi w Komornikach, 
Śródce oraz drogi w Kleszczewie: ul. Lipowa, ul. Topolowa, ul. Owocowa. 
Członkowie Komisji wyrazili opinię, że ogólny stan dróg gminnych jest dobry. 
   
 
 
Pani Przewodnicząca posiedzenie Komisji zamknęła o godz. 11.40. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Małgorzata Smytry 
 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
 
Przewodnicząca Komisji:         
Halina Michalak-Szczepaniak        ........................ 
 
Z-ca Przewodniczącego:   
Elżbieta Sznajder                 ........................ 
 
Członkowie:               
Krystyna Kotecka               ........................      
Tadeusz  Lammel               ....................... 
Sławomir Urbaniak                      ……………..... 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

   
 

      

 


